

藝術週—認識端午節



Art Week - Dragon Boat Festival

活動目標 Target:

- (1) 透過進行不同的活動，加深幼兒對端午節的認知，提高幼兒的國民身份認同。
- (2) 按著主題進行不同的音體美活動，提高幼兒對藝術的興趣。
- (3) 透過藝術週，讓幼兒探索不同的圖工物料，享受進行藝術活動的樂趣。

- (1) To deepen children's awareness of the Dragon Boat Festival and enhance their national identity through different activities.
- (2) Carry out different music and physical activities about Dragon Boat Festival to increase children's interest in art.
- (3) Through the art week, let children explore different drawing materials and enjoy the fun of performing art activities.



老師與幼兒透過進行不同的主題及藝術活動，包括：小食嚐試、包粽子、模擬龍舟比賽和觀看龍舟的影片，讓幼兒認識端午節的活動及習俗、感受端午節的氣氛，以及認識及欣賞中國傳統文化，提高幼兒的國民身份認同。

Teachers and children engage in different themed and artistic activities, including: food tasting, make rice dumplings, simulate dragon boat races and watch dragon boat videos, so that children can understand the activities and customs of the Dragon Boat Festival, feel the atmosphere of the Dragon Boat Festival, and understand and appreciate Traditional Chinese culture can improve children's national identity.

